

# Mötesprotokoll

JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2023-03-14

## § 1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 08:01

## § 2 Närvarande ledamöter

Hassan Othman Alkady, ordförande

Wilma Markholm, vice ordförande

Arta Ekman, kassör

Filippa Sundström, sekreterare

Marie Rask, chefredaktör

Tilda Ramstedt, utbildningsansvarig

Josefin Mannevik, utbildningsansvarig

Tim Spjuth, evenemangsansvarig

Ivar Öhrling, evenemangsansvarig

Füreyä Ek, kommunikationsansvarig

Beatrice Gustafsson, näringslivsansvarig

Emil Bertilson, näringslivsansvarig

## § 3 Val av mötesordförande

Wilma Markholm väljs till mötets ordförande.

## § 4 Val av mötets sekreterare

Filippa Sundström väljs till mötets sekreterare.

## § 5 Val av justerare

Hassan Othman Alkady och Tilda Ramstedt väljs till mötets justerare.

## § 6 Fastställande av dagordning

§ 15 JF-klaga läggs till i dagordningen

## **§ 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll**

Sekreterare, Filippa Sundström, går igenom föregående mötesprotokoll (2023-03-07).

## **§ 8 Varvet runt**

### **Ordförande**

Ordförande har varit på styrelsemöte med Handelsjuristerna där han sitter som studentrepresentant. Han lyssnade på deras rapporter, gav studentinput och uppmanade till ett utökat samarbete mellan JF och HJ. Han har även haft möte med GAIUS projektledare och visade då styrelsens förslag på riktlinjer för GAIUS. De tyckte förslaget såg bra ut och de tog tillsammans fram ett slutgiltigt förslag (se vidare i egen punkt). Han har också varit på möte som rör oberoende studentrepresentant i UU (mer information finns i egen punkt). Han har även träffat vaktmästaren som har varit i JF-rummet och slängt en del möbler och mätt inför uppsättningen av TV.

### **Vice Ordförande**

Vice ordförande har kollat efter boende inför kommande representationshelg. Hon har även varit på möte med Humanjuridiska föreningen och varit på ett event på VeraHill.

### **Kassör**

Kassör har haft möte med evenemangsansvariga där de diskuterade budgetfrågor inför vårsittningen och diplomeringen.

### **Sekreterare**

Sekreteraren har skickat ut inbjudan till lokalfinalbanketten till deltagarna och juryn. Hon har även planerat det sista tillsammans med sitt utskott inför lokalfinaldagen.

### **Chefredaktör**

Chefredaktören har haft en lugn vecka. Hon har tillsammans med sin medskribent Ida haft en intervju med en psykolog på Feelgood.

### **Utbildningsansvariga**

Utbildningsansvariga har haft möte med EDUC. De har tagit vidare förfrågan om eluttag i Malmstenssalen men det är tyvärr alldeles för dyrt. De ska fortsätta driva frågan vidare men ser inte jätteljust på det i dagsläget. Ventilationen har också blivit felanmäld och det har nu gjorts mätningar runt om på skolan för att försöka åtgärda felet. De har också bokat in kursombudsmöte och diskuterat kickoff tillsammans med FEMJUR och kursombuden.

### **Evenemangsansvariga**

Evenemangsansvariga har fortsatt arbetet inför diplomeringen. De har bland annat bokat jazzband, snittar, ljudsystem och blommor. De har också fortsatt planera inför vårsittningen.

### **Kommunikationsansvarig**

Kommunikationsansvarig har fört det löpande arbetet och har bland annat lagt ut inlägg på Instagram och Facebook. Hon har även fixat med Instagram-takeovern där en i styrelsen berättar om sin vecka de kommande fredagarna.

### **Näringslivsansvariga**

Näringslivsansvarig har börjat marknadsföra inför första eventet för året som äger rum hos Mannheimer Swartling den 30 mars. De har en hel del möten inplanerade kommande veckan och har därmed förberett sig inför dessa.

### **§ 9 Varvet runt arbetsgrupper**

#### **Arbetsgrupp: Järnbalken**

Arbetsgruppen har haft möte och la då upp en plan för det kommande arbetet. De diskuterade vilka låtar som de vill införa respektive ta bort från den förra upplagan av Järnbalken. De har även en idé om att införa en styrelsesång. De frågar också styrelsen om de har några tips på låtar och de ska fundera vidare på saken.

### **§ 10 Diskussion: Extrainsatt årsmöte**

Ordförande informerar att vi behöver ersätta den oberoende studentrepresentanten i UU då denne är på utbytetermin i höst. Enligt stadgarna krävs det därför att vi behöver hålla i ett extrainsatt årsmöte. Styrelsen hade helst sett att man löser detta på ett annat sätt då det är tidskrävande och kan vara svårt att få tjugo medlemmar att närvara vid ett extrainsatt årsmöte. Styrelsen diskuterar därför hur man kan lösa detta på det bästa och mest effektiva sättet. Ordförande ska därför ta det vidare för att se om det finns någon annan lösning.

### **§ 11 Diskussion: JF testar årets glassnyheter i Rättstrycket**

Chefredaktör berättar att hon har en idé om att fyra styrelsemedlemmar ska testa några av årets glassnyheter i första numret av Rättstrycket. Eftersom det första numret kommer ut i början av maj känns det passande med just ett glasstest. Hon frågar därför om det finns ett intresse och styrelsen tycker att det låter som en rolig och bra idé.

### **§ 12 Info: Inför fotograferingen 15/3**

Kommunikation informerar resterande styrelse om fotograferingen som ska äga rum imorgon och vad styrelsen ska ha med sig till den.

### **§ 13 Beslut: GAIUS riktlinjer**

Ordförande har tagit vidare utkastet på de nya riktlinjerna för GAIUS till projektledarna. Under mötet med GAIUS projektledare har de nu tillsammans tagit fram ett slutgiltigt förslag på riktlinjer och har endast gjort några språkliga förändringar. Styrelsen har fått ta del av förslaget innan veckomötet.

Styrelsen går till beslut att:

anta förslaget för GAIUS riktlinjer

*Enhälligt bifall 12/12*

#### **§ 14 Diskussion: HJF**

Vice ordförande informerar att Humanjuridiska Föreningen ska ha årsmöte i maj och i samband med detta vill de ha en gästföreläsare som arbetar med humanjuridik. De vill därför göra det som ett event och undrar om Juridiska Föreningen vill hålla det ihop med dem. Detta leder till att det finns större möjligheter att göra det till ett större event och därmed att fler kan delta. Styrelsen diskuterar om JF har möjlighet att göra det ihop och ställer sig positiva till det. Vice ordförande ska därför föra vidare till Humanjuridiska Föreningen att det finns ett intresse och diskutera mer kring det praktiska.

#### **§ 15 JF-Klaga**

Det har inkommit en JF-klaga om att kurslitteraturen är alldeles för dyr och ändras alldeles för ofta och för mycket. Det leder dessutom till att man inte kan sälja vidare litteraturen och kostnaderna blir därmed ännu högre för studenterna.

Styrelsen håller med om detta och tycker att det är ett stort problem. Utbildningsansvariga ska ta detta vidare till SAMO för att se vad de kan göra. Styrelsen vill även lyfta att man kan vända sig direkt till studerandearbetsmiljöombud (SAMO) när klagomålet rör studentarbetsmiljön. Det finns en länk om detta på hemsidan i anslutning till JF-klaga.

#### **§ 15 Övrigt**


Inget övrigt tas upp.

#### **§ 16 Nästa möte**

2023-03-20 kl. 08:00-09:00.

#### **§ 17 Mötets avslutande**

Mötet avslutas kl. 08:44

  
Hassan Othman (3 apr 2023 21:56 GMT+2)

Hassan Othman

  
Tilda Ramstedt (3 apr 2023 10:02 GMT+2)

Tilda Ramstedt